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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A PPP programok valóban takarékosabbak?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést

kívánok benyájtani Lamperth Mónika önkormányzati és területfejlesztési miniszterhez . A

kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az állami beruházások finanszírozásában nő a PPP programok aránya .

Tisztelt Miniszter Asszony!

1 . Az Ön tárcájánál milyen költségbeli megtérüléseket értek el a PPP módszer

használatával?
2. A minisztérium projektjeiben mekkora a PPP programokkal fedezett költségek aránya

2006-ban és ez mennyi volt 2005-ben?

Várom válaszát!

Budapest, 2006 . december 19 .
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